
Protokół Nr 29/2017
z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty,

Kultury Sportu i Zdrowia
Rady Gminy Miedźno

odbytego w dniu 13 czerwca 2017 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Adam Leśnikowski – przewodniczący;
2. Jan Paliwoda – wiceprzewodniczący;
3. Zdzisław Bęben;
4. Grażyna Gorzałka;
5. Zbigniew Graj;
6. Mirosław Oziembała;
7. Barbara Piątek;
8. Mirosław Zawada;
9. Mirosław Zielonka.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:
1. Piotr Derejczyk – Wójt;
2. Agnieszka Związek – Sekretarz;
3. Andrzej Kluczny – Skarbnik;
4. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;
5. Irena Komorowska – Asystent;
6. Justyna Siwczyńska - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mokrej;
7. Elżbieta Melczyńska - Dyrektor Gminnego Przedszkola w Miedźnie;
8. Krzysztof Szymonik - Dyrektor Gimnazjum im. Św. Jadwigi Królowej w Miedźnie;
9. Halina Muszalska - Dyrektor Gminnego Przedszkola w Ostrowach nad Okszą;
10. Dariusz Bednarski - Dyrektor Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał.
3. Analiza inwestycji i remontów w jednostkach organizacyjnych podległych gminie.
3. Sprawy różne.
4. Zakończenie posiedzenia komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji  Adam Leśnikowski,  informując  jednocześnie  o  możliwości  zgłaszania
zmian do porządku obrad.
Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 8
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał.
Zaopiniowanie   uchwały  w sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy Miedźno absolutorium z     tytułu
wykonania budżetu za 2016     rok.
Skarbnik wyjaśnił,  że zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy o samorządzie gminnym, rada gminy  
do 30 czerwca na podstawie sprawozdania Wójta Gminy, sprawozdania finansowego, sprawozdania
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o stanie mienia komunalnego. Podejmuję uchwałę w sprawie udzielenia lub nie udzielenia Wójtowi
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 r.
Skarbnik powiedział, że Wójt Gminy Miedźno przedłożył Radzie Gminy Miedźno sprawozdanie
z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. Dodał, że sprawozdanie to podlegało zaopiniowaniu przez
Komisję  Rewizyjną  Rady Gminy oraz Regionalną Izbę  Obrachunkową.  Nadmienił,  że  Komisja
Rewizyjna,  po  przeanalizowaniu  sprawozdania  z wykonania  budżetu  Gminy  za  2016 rok  
i zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym Gminy za 2016 rok, oraz opinią Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Miedźno za
2016 rok.  Po  wysłuchaniu  ustnych  wyjaśnień  Skarbnika,  wydała  opinię  pozytywną.  Dodał,  że
Komisja  wystąpiła  z wnioskiem  do  Rady  Gminy  o udzielenie  absolutorium  Wójtowi  Gminy
Miedźno. Skarbnik powiedział, że wniosek został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Katowicach  celem  zaopiniowania.  Dodał,  że  wniosek  uzyskał  pozytywną  opinie.  Skarbnik
wyjaśnił, że wyżej wymienione procedury i dokumenty są niezbędne do udzielenia absolutorium
Wójtowi Gminy.
Wójt nadmienił, że projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium nie jest projektem Wójta,
tak jak jest to zapisane tylko Komisji Rewizyjnej. Poprosił o skorygowanie tej pomyłki. 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:
✓ głosów „za” – 8
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 0
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Zaopiniowanie   uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  i     sprawozdania
z     wykonania budżetu za 2016     rok.
Skarbnik  powiedział,  że  są  to  wszystkie  sprawozdania,  które  są  wymagane  przy  procedurze
udzielenia Wójtowi absolutorium. Przypomniał, że zostały omówione na ostatniej Komisji Budżetu,
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 8
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 0
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w     Mokrej.
Skarbnik wyjaśnił, że został poinstruowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową o tym, że nie ma
konieczności podejmowania przedłożonej uchwały. Zmiany te zostały wprowadzone do budżetu na
ostatniej  sesji.  W  związku  z  powyższym  projekt  ten  nie  będzie  przedłożony  na  posiedzeniu
najbliższej sesji. Wobec wyjaśnień skarbnika odstąpiono od zaopiniowania uchwały.
Zaopiniowanie uchwały   w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu Gminy Miedźno.
Wójt  wyjaśnił,  że  Starosta  Kłobucki  wystąpił  z  inicjatywą  wykonania  sztandaru  dla  powiatu.
Powiedział, że starosta zwrócił się do Gminy z prośbą o wyrażenie zgody na wykorzystanie w nim
herbu Gminy Miedźno obok pozostałych gmin Powiatu Kłobuckiego. Wójt nadmienił, że zgodnie 
z  ustawą  o samorządzie  gminnym  podejmowanie  uchwał  w  sprawach  herbu  gminy  należy  do
wyłącznej właściwości Rady Gminy. Wobec powyższego Wójt zwrócił się do radnych o pozytywne
zaopiniowanie projektu uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 8
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 0
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Zaopiniowanie  uchwały  sprawie    określenia  zasad udzielania  i  rozmiaru zniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w zespołach szkolno-przedszkolnych
prowadzonych  przez  Gminę  Miedźno  oraz  określenie  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru
zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela (Dz. U. z 2016 r. poz. 1379
z późn. zm.).
Asystent  Komorowska  powiedziała,  że  obowiązująca obecnie  Uchwała  Rady  Gminy
Nr 150/XX/2008 z 26 kwietnia 2008 r. oraz Uchwała zmieniająca w/w uchwałę Nr 325/XLII/2014
z dnia  30 września  2014 r.  wymaga  wprowadzenia  zmian  w celu  dostosowania  lokalnych  szkół
i placówek.  Nadmieniła,  że  z dniem  1 września  2017 r.  planuję  się  utworzyć  zespoły  szkolno-
przedszkolne.   Dodała,  że godnie z art. 42 Karty Nauczyciela organ prowadzący placówki może
określić przypadki, w jakich nauczycielowi,  któremu powierzono stanowisko kierownicze, można
obniżyć  tygodniowy  wymiar  godzin  zajęć.  Dodała,  że  może  też  określić  warunki  i tryb  tego
obniżenia. Nadmieniła, że organ prowadzący określa również, tygodniowy obowiązujący wymiar
godzin  dydaktycznych,  wychowawczych,  opiekuńczych  dla  nauczycieli  niewymienionych
w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela. Wspomniała, że jest to pedagog, psycholog, logoped, doradca
zawodowy oraz nauczyciel wspomagający. Dodała, że przedstawiony projekt uchwały jest w trakcie
z  uzgodnień  z  organami  związkowymi.  Wspomniała,  że  w projekcie  uchwały są uwzględnione
tylko zespoły szkolno-przedszkolne. Ilość obowiązków dyrektora nowo utworzonego zespołu także
się  zwiększy  np.  w  Miedźnie  zespół  będzie  liczył  27  oddziałów.  Dodała,  że  dla  porównania
aktualnie szkoła ma 14 oddziałów, przedszkole natomiast 6. Powiedziała, że w projekcie uchwały
proponuje się, aby w zespole szkolno-przedszkolnym do 9 oddziałów, czyli w Mokrej, liczba zajęć
dydaktycznych wykonywanych przez dyrektora była na poziomie 6 godzin. Przypomniała, że w
obowiązującej uchwale jest 10 godzin. Dodała, że w zespołach do 15 oddziałów (w tym przypadku
byłby  to  zespół  szkolno-przedszkolny  w  Ostrowach  nad  Okszą)  proponuje  się  5  godzin.
Nadmieniła,  że  teraz  dyrektor  Zespołu  Szkół  w Ostrowach nad Okszą  ma  do przepracowania  
8 godzin dydaktycznych. Powiedziała, że w zespołach powyżej 15 oddziałów, czyli w Miedźnie
dyrektor będzie miał 3 godziny. Teraz dyrektor szkoły podstawowej ma 6 godzin dydaktycznych.
Nadmieniła,  że  wicedyrektorzy zespołów szkolno-przedszkolnych do 15 oddziałów w aktualnej
uchwale  mają  tygodniowy  wymiar  godzin  ustalony  na  poziomie  12  godzin.  Dodała,  że  
w  proponowanym  projekcie  uchwały  obniża  się  ten  wymiar  do  8  godzin.  Powiedziała,  że  
w zespołach powyżej 15 oddziałów proponuje się pozostawienie 6 godzin zajęć dydaktycznych.
Wyjaśniła, że obniżony wymiar godzin zajęć dydaktycznych dotyczy także nauczyciela, któremu
powierzono obowiązki  dyrektora lub  wicedyrektora w zastępstwie.  Wspomniała  również,  że na
wniosek  dyrektora  szkoły  Rada  Gminy  może  zwolnić  go  od  realizacji  obowiązku  zajęć
dydaktycznych, w przypadku zwiększanych remontów i inwestycji odbywających się w placówce.
Asystentka Komorowska powiedziała, że wymiar do nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust 3
Karty Nauczyciela,  ustala  się  na  poziomie  20  godzin.  Dodała,  że  są  to  godziny zegarowe nie
lekcyjne.
O godzinie 13.20 do obrad Komisji dołączała Radna Barbara Piątek.
Radny Bęben zapytał,  od  kiedy będą  pracować w szkole  doradcy zawodowi  oraz  czy będą  to
specjaliści czy zatrudnieni nauczyciele w szkole.
Asystent Komorowska powiedziała, że doradcy zawodowi w szkołach już pracują, ponieważ od
około 5 lat przedmiot ten  jest w gimnazjum.
Radny Bęben spytał czy nauczyciel takiego przedmiotu musi posiadać odpowiednie przeszkolenie.
Asystent  Komorowska  odpowiedziała,  że  są  to  nauczyciele  z  kwalifikacjami,  które  zdobywają
podczas kursu z odpowiednią ilością godzin, studiów podyplomowych lub studiów stacjonarnych.
Radny Bęben spytał, dlaczego jeśli funkcjonuje w placówkach doradztwo zawodowe to do szkoły
średniej trafiają uczniowie z niskimi ocenami.
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Radna Gorzałka stwierdziła, że to nie jest wina doradców tylko bardziej aspiracje rodziców.
Asystent  Komorowska  powiedziała,  że  zmieni  się  to,  gdy  zostaną  utworzone  3  letnie  szkoły
branżowe. Dodała, że szkoła ta daje konkretny zawód, jeśli ktoś będzie się dobrze uczył będzie
mógł kontynuować naukę na kolejnym etapie i zdawać maturę. Nadmieniła, że będzie to lepsza
możliwość ukierunkowania zawodu. Dodała, że w tym momencie jest mało szkół zawodowych.
Radny Bęben stwierdził,  że nie jest mało szkół zawodowych tylko było mało chętnych do tego
rodzaju placówek.
Radny Graj powiedział, że szkoły słabo uczyły zawodu.
Przewodniczący Leśnikowski powiedział, ze kiedyś była lepiej przeprowadzana rekrutacja do szkół.
Wójt powiedziała, że wymagania w szkołach zostały obniżone.
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 8
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 1
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie    szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za
usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne usługi  opiekuńcze,  z  wyłączeniem specjalistycznych  usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego
lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Wójt  powiedział,  że  wymagane  przez  przepisy  prawa  ustawa  o  systemie  pomocy  społecznej
nakłada na gminę obowiązek utworzenia systemu opieki. Dodał, że taki system będzie dla osób,
które same nie będą się w stanie sobą zająć. Nadmienił, że jest to system odpłatny uzależniony od
wysokości dochodu. Powiedział, że podjęcie tej uchwały będzie skutkowało tym, że GOPS będzie
musiał zatrudnić opiekuna. Nadmienił, że w uzasadnieniu projektu uchwał są podane szczegółowe
kwoty usługi.
Radna Gorzałka spytała ile orientacyjnie będzie osób korzystających z takiej pomocy. Spytała ile
będzie trzeba zatrudnić osób.
Wójt odpowiedział, że na razie planuje się zatrudnienie jednej osoby, ponieważ nie wiemy, jakie
jest zapotrzebowanie. Dodał, że w miarę potrzeb zwiększymy zatrudnienie. Nadmienił, że mamy do
czynienia  ze  społeczeństwem,  które  się  starzeje.  Powiedział,  że  jeśli  będzie  konieczność
zatrudnienia większej  liczby osób to poczynimy takie  kroki.  Wójt  dodał,  że  na najbliższą sesje
poprosi Panią kierownik GOPS-u o szczegółowe przedstawienie założeń projektu uchwały.
Radny Bęben spytał, co z prawem alimentacyjnym.
Wójt odpowiedział, że alimenty nie przysługują z urzędu. Dodał, że o alimenty trzeba wystąpić i są
one uzależnione od dochodu.
Radny Graj zapytał, jakie wymogi musi będzie musiał  spełniać pracownik socjalny,  czy są one
określone w ustawie.
Wójt powiedział, że na pewno po kursie specjalistycznym. Dodał, ze będzie to musiała być osoba
mająca predyspozycje do wykonywania takiego rodzaju pracy.
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 9
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” – 0
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Zaopiniowanie uchwały w sprawie dopuszczenia    zapłaty podatków, opłat oraz niepodatkowych
należności  budżetowych  stanowiących  dochody  budżetu  Gminy  Miedźno,  za  pomocą  innego
instrumentu płatniczego.
Wójt powiedział, że przyjęcie uchwały umożliwi zainstalowanie w Urzędzie Gminy terminalu do
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płatności  bezgotówkowej.  Dodał,  że  będzie  można  dokonać  płatności  za  śmieci  czy  podatek
lokalny.  Wójt  nadmienił,  że  przez  najbliższe  5  lat  mieszkańcy,  którzy  będą  chcieli  dokonać
płatności kartą kredytową, a także poprzez usługę BLIK zrobią to bezpłatnie.
Radna Gorzałka spytała gdzie będzie to umiejscowione.
Wójt odpowiedział, że prawdopodobnie na biurze podawczym. Zastrzegł, że gmina nie uruchamia
kasy. Dodał, że poza zakupem oprogramowania nie spowoduje to dla gminy żadnych kosztów.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 9
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 0
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Zaopiniowanie   uchwały   zmieniającej uchwałę w     sprawie budżetu gminy na 2017     rok  .
Skarbnik  powiedział,  że  jednym z załączników do uchwały budżetowej  gminy Miedźno na rok
2017 jest  załącznik  związany  z dotacjami  przekazanymi  z budżetu  gminy.  Dodał,  że  załącznik
powinien zawiera wszystkie dotacje przekazane z budżetu gminy, również te związane z innymi
jednostkami samorządu terytorialnego. Powiedział, że w uchwale nr 199/XXX/2017 Rady Gminy
Miedźno z dnia 26 maja 2017 r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok nie uwzględniono
dotacji dla Powiatu Kłobuckiego. Nadmienił, że uzupełnia się załącznik nr 5 stanowiący załącznik 
nr 10 do uchwały nr 177/XXVI/2016 Rady Gminy Miedźno z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie
budżetu Gminy na 2017 rok o dotację dla Powiatu Kłobuckiego.
Wójt powiedział, ze jest to doprecyzowanie załącznika dotyczącego wydatków.
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:
✓ głosów „za” - 9
✓ głosów „przeciw” - 0
✓ głosów „wstrzymujących” - 0
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodniczący  Leśnikowski  zaproponował  zmianę  porządku  obrad.  Powiedział,  żeby  teraz
omówić sprawy różne, na co radni przystali jednogłośnie.
Ad pkt. 3. Sprawy różne.
Radny Paliwoda spytał, co z remontami dróg.
Wójt powiedział,  że remonty trwają. Dodał,  że będziemy wyciągać konsekwencje w przypadku
niedotrzymania terminu.
Przewodniczący ogłosił przerwę o godz. 14.00
Obrady wznowiono o godz. 14.20
Ad  pkt.  4.  Analiza  inwestycji  i  remontów  w  jednostkach  organizacyjnych  podlegających
gminie.
W  dalszej  części  komisja  udała  się  w  teren  by  dokonać  analizy  inwestycji  i  remontów  
w jednostkach organizacyjnych gminy. Komisja odwiedziła następujące jednostki:
1. Zespół Szkolno-Przedszkolny w Mokrej.
Dyrektor  Siwczyńska  poinformowała,  że  w  roku  szkolnym  2016/2017  w  Zespole  Szkolno-
Przedszkolnym nie przeprowadzono żadnych remontów. Dodała, że planowane jest malowanie klas.
Informacja ta stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Radny Bęben spytał o przewidywany koszt malowania.
Dyrektor  odpowiedziała,  że  ma  zarezerwowane  10.000,00  zł.  Poruszyła  kwestie  temperatury  
w placówce.
Radny Bęben powiedział,  że  należy dołożyć  grzejników, ponieważ na tą  powierzchnie  jest  ich
stosunkowo mało.
Pozostali  Radni  również  uznali,  że  ilość  grzejników  jest  niewystarczająca  i  należałoby  się
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zastanowić również nad termomodernizacja obiektu.
2. Gminne Przedszkole w Miedźnie.
Dyrektor Melczyńska przekazała na ręce Przewodniczącego Komisji pisemną informację na temat
prac remontowych przeprowadzonych w przedszkolu w roku szkolnym 2015/2016. Informacja ta
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
Powiedziała, że jest po kontroli przeciwpożarowej. Dodała, że Pani, która przeprowadzała kontrole
zakwestionowała  lenteks  na  podłodze,  wykładziny  na  schodach,  a  także  obudowę  grzejników.
Dyrektor  powiedziała,  że  wykonała  remont  piwnicy  obejmujący,  pomalowanie  siedmiu
pomieszczeń, odgrzybienie, a także położenie płytek na podłogę w dwóch pomieszczeniach.
Poruszyła  także  kwestie  pracy przedszkola  w miesiącach wakacyjnych.  Powiedziała,  że  będzie
czynne przez całe dwa miesiące. Nadmieniła, że może być to kłopotliwe związku z planowanym
remontem łazienki. Dodała, że nie ma listy zapisanych dzieci, które będą chodzić do przedszkola 
w wakacje. Powiedziała, że będzie wywieszona informacja, że przedszkole jest czynne, normalnie 
tj.  od poniedziałku do piątku w godzinach od 8 do 16.  Dyrektor  Melczyńska powiedziała,  że  
w  tamtym  roku  było  mało  dzieci  w  okresie  wakacyjnym  w  przedszkolu.  
Radny Bęben powiedział,  że należałoby zamieścić ogłoszenia na wsi,  aby rodzice wiedzieli,  że
przedszkole pracuje normalnie.
Radni złożyli wniosek, aby przedszkole w Miedźnie było czynne w jednym miesiącu wakacyjnym, 
a przedszkole w Ostrowach nad Okszą w drugim miesiącu ferii letnich.
Wniosek nie został podany pod głosowanie.
3. Szkoła podstawowa im. Wołyńskiej Brygady Kawalerii w Miedźnie.
W związku z nieobecnością Dyrektor w placówce komisja udała się do kolejnej szkoły.
Informacja o planowanych remontach stanowi załącznik nr 3 do protokołu.
4. Gimnazjum im. Świętej Jadwigi Królowej w Miedźnie.
Dyrektor Szymonik przekazał na ręce Przewodniczącego Komisji pisemną informację o remontach
przeprowadzonych w jednostce. Informacja ta stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Powiedział o wymianie lamp oświetleniowych na korytarzu, w sali lekcyjnej, świetlicy i szatni.
Radni po wysłuchaniu dyrektora i obejrzeniu placówki udali się do następnej szkoły.
5. Gminne Przedszkole w Ostrowach nad Okszą.
Dyrektor Muszalska przekazała Przewodniczącemu Komisji pisemną informację na temat prac
remontowych przeprowadzonych w przedszkolu roku szkolnym 2016/2017. Informacja ta stanowi
załącznik nr 5 do protokołu.
Pokazała komisji wymienione meble w holu przedszkola, a także poszczególne sale w przedszkolu.
Dodała, że w jednej z sali zostały wymienione lampy oświetleniowe.
6. Zespół Szkół w Ostrowach nad Okszą.
Dyrektor Bednarski przekazał informację na temat remontów i inwestycji wykonanych w Zespole
Szkół  w  okresie  od  1  lipca  2016  do  31  maja  2017.  Informacja  ta  stanowi  załącznik  nr  6  do
protokołu.
Komisja zapoznała się ze stanem budynku oraz poszczególnymi salami.
Dyrektor pokazał wymienione blaty stołów i krzesła w jednej z sali. Zwrócił uwagę Radnych na
instalację elektryczną. Powiedział, że będzie potrzebna wymiana instalacji elektrycznej w całym
budynku.
Ad. pkt. 5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski zakończył posiedzenie komisji o godz.
17.00

Protokolant    Przewodniczący Komisji Budżetu, 
(-) Agnieszka Suchodolska   Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia
               (-) Adam Leśnikowski
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